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To: EEED@ rivm.ni]
From:

Sent: Thur 1/28/2021 1:42:08 PM

Subject: RE: Aanmedlingsformulier Programmabureau

Received: Thur 1/28/2021 1:42:09 PM

Er is contact geweest met] ERE en zij heeft aangegeven de punten (inclusief onderstaande) vanuit LCC op te

pakken. Gezien zij zicht hebben op de effecten van veranderingen in leveringen en de prikmogelijkheden.

Ik heb verzocht mij op de hoogte te houden en waar nodig mijn hulp in te schakelen.

Sent: donderdag 28 januari 2021 11:03

28 @rivm.nl>;
512s @rivm.nl>;

BE

pag ENEDEen aanvulling meteen op de door mij uitgezette vragen. Beide vragen moeten qua antwoord mee in de kamerbrief

die volgende week dinsdag naar de TK gaat. Ze hebben dus meer spoed dan initieel aangegeven.

@rivm.nl>

Subject: RE: Aanmedlingsformulier Programmabureau

Vwb de inzet van de huisartsen om tot de overdimensionering van prikcapaciteit te komen (dwz 1,5 tot 2 min

prikken per week):
In het BO uitvoeringsoverleg wordt dat punt vanmiddag ook ingebracht (door EER en BEY) om verder uit

te werken.

Ze doen daarmee voorwerk voor jou! Vraag daar graag ook even de stavaza op (nha 13:00). Wellicht is er ook een

naam met wie je bij LHV (als dat niet via HA-traject lukt) kunt schakelen.

Verzonden: donderdag 28 januari 2021 10:52

2e rivm.nl>

rivm.nl>

Onderwerp: RE: Aanmedlingsformulier Programmabureau

+a [EEE

Deze is ook bi agpelead.

Groet

Verzonden: woensdag 27 januari 2021 13:37

Aan: EES rivm.nl>; [EXE BE) < rivm.nl>

Onderwerp: Aanmedlingsformulier Programmabureau

os

JIEHierbij vraag 1.


